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Zápis č.  16/2017 (52)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 16. října 2017 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 

 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, doc. Mlček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Rouchal,  

Ing. Huba, Ing. Hnátková, Ing. Koubová, Ing. Ptošková (10 členů) 

Hosté: doc. Buňka, Bc. Vodinská, Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Volební komise“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Zástupce fakulty ve sněmu Rady vysokých škol“. (předseda AS FT) 

6. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 

1-8/2017“. (tajemnice fakulty) 

7. Různé 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů, senát je usnášeníschopný. 

ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT  Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky, popř. 

doplňující návrhy k zápisu č. 15/2017 (51). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/16/2017  

Akademický senát FT schválil zápis č. 15/2017 (51) ve znění zveřejněném  

v informačním systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO  10  

PROTI   0  

ZDRŽEL SE   0 

 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 01/16/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 15/2017 (51) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na řádném zasedání AS FT dne 15. 5. 2017  

bylo přijato usnesení č. 6/10/2017. Dotázal se děkana, zda již proběhly všechny schůzky 

s řediteli ústavů zaměřené na vnitřní komunikaci.  

Děkan sdělil, že schůzky s řediteli ústavů stále probíhají, na příštím řádném zasedání AS 

FT dne 30. 10. 2017 bude podána zpráva. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření. 

ad 3) Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil program dnešního zasedání.  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné, zda mají připomínky,  

příp. doplnění do programu zasedání.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/16/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Volební komise“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Zástupce fakulty ve sněmu Rady vysokých škol“. (předseda AS FT) 

6. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 

1-8/2017“. (tajemnice fakulty) 

7. Různé.  
 

HLASOVÁNÍ 

PRO 10 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT Č. 02/16/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Volební komise“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Zástupce fakulty ve sněmu Rady vysokých škol“. (předseda AS FT) 

6. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-8/2017“. (tajemnice fakulty) 

7. Různé.  

 ad 4) Projednání návrhu „Volební komise“ (předseda AS FT).  

Předseda AS FT Dr. Staněk představil návrh složení volební komise pro volby do AS FT – 

volební období 2017 – 2020:  

- Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně volební komise 

- Ing. Martin Stěnička, Ph.D. (UIP) – člen volební komise 

- Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D (UACHP) – člen volební komise 

- Ing. Vojtěch Šenkeřík, Ph.D. (UVI) – člen volební komise 

- Ing. Filip Zatloukal (Ph.D. student – UCH) – člen volební komise 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu o jejich vyjádření, případně návrh změny 

ve složení volební komise. 

Předseda AS FT Dr. Staněk jmenoval skrutátory tajné volby: 

- Ing. Lubomír Beníčka, Ph.D., 

- Ing. Evu Hnátkovou, 

Skrutátoři převzali z rukou předsedy AS FT Dr. Staňka hlasovací lístky a Ing. Hnátková 

překontrolovala hlasovací urnu, společně poté s Dr. Beníčkem rozdali hlasovací lístky. 

Členové senátu jednotlivě přicházeli k hlasovací urně a vložili svůj označený hlasovací 

lístek do hlasovací urny. 

Volební komise sečetla hlasovací lístky a předala výsledky hlasování předsedovi senátu 

Dr. Staňkovi, aby seznámil členy senátu s výsledkem volby. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu se závěrem k návrhu volební komise  

pro volby do AS FT pro volební období 2017-2020, celkem bylo rozdáno 10 hlasovacích 

lístků, platných bylo 10 a neplatných 0. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/16/2017 

Akademický senát FT schválil návrh volební komise pro volby do Akademického senátu 
Fakulty technologické UTB ve Zlíně pro volební období 2017-2020 ve složení: 

- Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně volební komise 

- Ing. Martin Stěnička, Ph.D. (UIP) – člen volební komise 

- Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D. (UACHP) – člen volební komise 

- Ing. Vojtěch Šenkeřík, Ph.D. (UVI) – člen volební komise 

- Ing. Filip Zatloukal (Ph.D. student – UCH) – člen volební komise 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/15/2017 

Akademický senát FT schválil návrh volební komise pro volby do Akademického senátu 
Fakulty technologické UTB ve Zlíně pro volební období 2017-2020 ve složení: 

- Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (UIOZP) – předsedkyně volební komise 

- Ing. Martin Stěnička, Ph.D. (UIP) – člen volební komise 

- Ing. Soňa Škrovánková, Ph.D. (UACHP) – člen volební komise 

- Ing. Vojtěch Šenkeřík, Ph.D. (UVI) – člen volební komise 

- Ing. Filip Zatloukal (Ph.D. student – UCH) – člen volební komise 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval přítomných členům senátu za hlasování. 

ad 5) Projednání návrhu „Zástupce fakulty ve sněmu Rady vysokých škol“. 

(předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o volbě zástupce fakulty do sněmu Rady vysokých 

škol (dále jen „RVŠ“). Předsedkyně AS UTB Ing. Macháčková požádala předsedu AS FT 

Dr. Staňka, aby na řádném zasedání AS FT byl zvolen zástupce za Fakultu technologickou. 

Předseda AS FT Dr. Staněk podotkl, že do letošního roku tuto funkci zastávala paní  

doc. Ing. Jarmila Vilčáková, Ph.D. Po projednání této situace na Vedení fakulty vzešel 

návrh, aby tuto funkci zastával člen AS FT, konkrétně Dr, Staněk. Dr. Staněk vyslovil svůj 

souhlas s kandidaturou zástupce FT ve sněmu RVŠ. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu o jejich vyjádření a příp. o návrhy na nové 

členy do sněmu RVŠ. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je zapotřebí opět určit skrutátory tajné volby. Určil 

tedyl: 

- Ing. Lubomra Beníčka, Ph.D. 

- Ing. Evu Hnátkovou. 

Skrutátoři překontrolovali hlasovací urnu a převzali z rukou předsedy AS FT Dr. Staňka 

hlasovací lístky, které členům senátu poté rozdali. 

Členové senátu jednotlivě přistupovali k hlasovací urně a vložili svůj volební lístek  

do hlasovací urny. 

Volební komise sečetla hlasovací lístky a předala výsledky hlasování předsedovi senátu 

Dr. Staňkovi, aby seznámil členy senátu s výsledkem volby. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu se závěrem k návrhu zástupce fakulty 

ve sněmu RVŠ, celkem bylo rozdáno 10 hlasovacích lístků, platných bylo 10 a neplatných 

0. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/16/2017 

Akademický senát FT schválil „Zástupce fakulty ve sněmu Rady vysokých škol“  
Ing. Michala Staňka, Ph.D. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/16/2017 

Akademický senát FT schválil „Zástupce fakulty ve sněmu Rady vysokých škol“  
Ing. Michala Staňka, Ph.D. 
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 ad 6)  Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické 

za období 1-8/2017“. (tajemnice fakulty)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici fakulty o představení průběžné zprávy o 

hospodaření. 

Tajemnice formou prezentace představila členům senátu „Průběžnou zprávu o 

hospodaření Fakulty technologické za období 1-8/2017“.  Sdělila, že se jedná o zprávu, 

která byla zpracována k 31. 8. 2017. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

 Dr. Egner se dotázala na čerpání prostředků propagačního oddělení, které je nyní 

již v záporných číslech (přečerpalo přidělené prostředky). 

- Tajemnice fakulty sdělila, že propagační oddělení vzniklo v roce 2015 

s Mezinárodním oddělením, které se poté od MO oddělilo. Propagační oddělení 

zajišťuje propagaci fakulty v mediích. V letošním roce se z propagačního 

oddělení hradí nejen výjezdy na SŠ, ale také odměny pracovníkům, kteří 

zajišťují akce spojené s propagací (Noc vědců. Filmový festival apod.). Dále pak 

propagační předměty, které nejsou přeúčtovány na jednotlivá nákladová 

střediska apod. 

 Dr. Egner se dotázala, zda reklama v rádiu má efekt na počty přihlášek studentů ze 

SŠ. 

- Děkan sdělil, že na všech univerzitách/fakultách poklesl zájem studentů  

o studiu a to z důvodu demografické křivky. Studenti, kteří nastoupí na fakultu, 

jsou studenti, kterým se pracovníci fakulty věnují.  

 Dr. Egner sdělila, že studenti, kteří nastoupí v řádném termínu do semestru, jsou 

studenti zapsaní z 1. kola přijímacího řízení. Studenti zapsaní z 2. kola příjímacího 

řízení nastupují do výuky se zpožděním 2. – 3. týdnů po začátku semestru a 

zpravidla záhy studium ukončí. 

 Ing. Hnátková se dotázala, zda přijímací řízení bylo posunuto z důvodu plnění 

indikátorů. 

- Děkan sdělil, že přijímací řízení bylo posunuto z důvodu plnění indikátorů  

pro LCFT a z 2. kola přijímacího řízení se studenti zapisují a chodí do výuky. 
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- Tajemnice sdělila, že je pokles studentů z důvodu demografické křivky a také 

z důvodu státních maturit. 

 Ing. Hnátková sdělila, že kvůli studentům, kteří později nastoupí, se ještě  

upravují rozvrhy, tak aby studenti mohli chodit do výuky. 

- Tajemnice sdělila, že je zapotřebí vtáhnout studenty 1. ročníku do akcí, které 

jsou na fakultě. Jako poslední akce na fakultě byla „Noc vědců“, kde se 

zúčastnilo cca 3 tis. lidí. Tuto akci výrazným způsobem financuje fakulta. 

 Dr. Rouchal sdělil, že je zapotřebí se zaměřit i na studenty SŠ a ZŠ, tam je důležité 

si již vybírat studenty a lákat je na obory, které se na fakultě vyučují. Po několika 

letech se taková akce fakultě vrátí. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal tajemnice, zda lze vyčíslit částku, která bude 

zapotřebí ještě na náklady propagačního oddělení do konce roku. 

- Tajemnice sdělila, že požádá Dr. Čermákovou o kalkulaci do konce roku. 

Na téma financování propagačního oddělení proběhla rozsáhlá diskuse. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a požádal předsedu EK AS FT  

Dr. Beníčka, aby svolal řádné zasedání Ekonomické komise AS FT. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček sdělil, že řádné zasedání Ekonomické komise proběhne 

v pondělí dne 23. 10. 2017 od 13:00 h v místnosti 118/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za svolání komise a požádal členy senátu, aby své 

připomínky zasílali na e-mail předsedy Dr. Beníčka do pondělí 23. 10. 2017 do 10:00 h. 

ad 7) Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl další termín řádného zasedání AS FT a to v pondělí dne 

30. 10. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT od 13:00 h.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 05/16/2017 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 30. 10. 2017  
od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 05/16/2017 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 30. 10. 2017  
od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel bod Různé. 

Děkan se dotázal na předkládání akreditačních materiálů, zda členům senátu na řádné 

zasedání AS FT se budou akreditační materiály předkládat v podobě „Záměru Fakulty 

technologické“, tak jak se předkládají na zasedání Kolegia rektora, nebo se materiály 

budou předkládat v celém znění. 

Předseda AS FT Dr. Staněk po shodě s kolegy z AS FT sdělil, že z časových důvodů a 

celkovému rozsahu jednotlivých materiálů bude dostatečné, aby se materiály na řádné 

zasedání AS FT předkládaly jako záměr FT. Členové senátu se dle zákona vyjadřují 

k návrhům studijních programů uskutečňovaných na fakultě. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana o představení „Organizačních pokynů  

pro hlasování o neslučitelnosti funkcí akademickými pracovníky Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně“. 

Děkan seznámil členy senátu s organizačními pokyny a sdělil, že hlasování proběhne 

během příštího týdne na jednotlivých ústavech. Hlasovací urny budou uloženy na 

sekretariátech ústavů FT. Hlasovací lístky budou předány akademickým pracovníkům 

příslušnými asistentkami ředitele. Výsledek bude zaslán akademickým pracovníků e-

mailem a bude představen na řádném zasedání Kolegia děkana a na řádném zasedání 

Akademického senátu FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

Děkan dodal, že je zapotřebí, aby platnost pro platnost hlasování byla účast více než 50%. 

 Ing. Hnátková se dotázala, zda na základě výsledků hlasování bude upraven Statut 

FT. 

- Děkan sdělil, že po sečtení výsledků připraví verzi statutu, kterou předloží na 

nejbližší zasedání AS FT. 

 Dr. Rouchal sdělil, že členům senátu nebyl předložen žádný materiál o hlasování. 

Dotázal se na termín hlasování a počet otázek. 

- Děkan sdělil, že pokyny pro hlasování byly předloženy k připomínkování 

členům Vedení fakulty, protože hlasování vyhlašuje děkan fakulty. Datum 
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hlasování proběhne v termínu 23. 10. – 27. 10. 2017 a bude celkem  

cca 6 otázek. 

 Dr. Rouchal se dotázal proč je hlasování v takovém termínu, když volby do AS FT 

trvají pouze dva dny. 

- Děkan sdělil, že je to z důvodu, že někteří akademičtí pracovníci mohou být  

na služební cestě, čerpat řádnou dovolenou apod. 

 Dr. Rouchal se dotázal na otázky, proč se k pokynům vyjadřují pouze členové 

Vedení fakulty. 

- Děkan sdělil, že hlasování vyhlašuje děkan a členové Vedení fakulty se 

vyjadřují k pokynům a otázkám. 

 Doc. Mlček se dotázal na sčítací komisi a její složení. 

- Děkan sdělil, že komise bude 3. – 4. členná ve složení děkan a členové AS FT. 

 Ing. Hnátková se dotázala, zda bude někde představeno vyjádření z hlasování. 

- Děkan zopakoval, že výsledek hlasování bude zaslán e-mailem akademickým 

pracovníkům, představen na řádném zasedání Kolegia děkana a na řádném 

zasedání Akademického senátu FT UTB ve Zlíně. 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 30. 10. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT. 

 

 
Ve Zlíně dne: 16. 10. 2017 
Konec zasedání: 14:49 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková  
 
  
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                 předseda AS FT 


